

DAGORDNING

STYRELSEMÖTE 2020-03-04

Närvarande: Bosse Johansson, Lina Karlsson, Pia Keyser, Rebecka Vahlström, Victoria Ekenberg

Frånvarande: Andrea Stenlund, Frida Pettersson

§1. Mötet öppnas av ordförande Bo Johansson

§2 Justerare utses – Victoria Ekenberg som justerare, Rebecka Vahlström vid protokoll.

§3. Godkännande av dagordning - Flatmästerskapet läggs till som punkt i dagordningen. Rasremiss och kommunikation inom styrelsen läggs till i punkt övrigt.

§4. Föregående protokoll – Årsmötesprotokollet läses igenom av styrelsen, ändringar gjorda, ordförande läggs till som justerare.

§5. Kassörens rapport – En budget är framtagen av föregående kassör, Styrelsen anser att budget bör uppdateras. Ändringar ska göras i intäkter eftersom fler aktiviteter än nämnda är planerade att genomföras under 2020. Utgifter ska även kollas igenom av nuvarande kassör och se om det finns något man kan göra för att ev minska utgifter. inför kommande år 2020. egen budget för flatshowen. prova på apportering vår, apportering kurs höst, prova på viltspår vår.

§6. Sekreterarens rapport – Post från HS har inkommit och har vidarebefordras till samtliga styrelsemedlemmar. Posten som kommit in är kallelse till fullmäktige och sektionmöte den 21-22/3, Delegater är bestämda och anmälda samt resan är även bokad. Rasremiss har även inkommit som styrelsen måste titta över, tillagd i punkt övrigt.

§7. Utställnings ansvariges rapport – Ansvarig ska ta kontakt med tidigare utställningsansvarig och ska ta över ev checklistor mm som är gjorda till flatshowen. En domare är tillfrågad och inväntar svar. Datum för flatshowen är 13/6, plats är ännu inte bestämt. Förslag på ställen är t ex vännäs, holmsund, umeå brukshundsklubb odyl men det ska kollas vidare lite innan något bestäms.

§8. Jakt/viltspårs ansvariges rapport – Som nämndes i kassörens rapport så är aktiviteter planerade men datum, tid och plats måste bestämmas. Aktiviteter som kommer försökas att genomföra är Prova-på apportering, ssrk gemensamma jaktträningstillfällen, apporteringkurs, prova-på viltspår, ytligare samarbete med ssrk vilket kommer bli ett slags prova-på tillfälle tanken är att dessa kommer hållas runt om i västerbotten för att nå ut till fler medlemmar

§9. Utbildnings ansvariges rapport – inget att rapportera, utöver planerade aktiviteter som ringträning, trimningskurs, rehab/friskvård. Datum, plats är ännu inte bestämda.

§10. Hemsidan – Ändringa av namn på hemsidan. Lite osäkert ännu vad det ska vara exempel frkvasterbotten.se, frkvbo.se. Det ska kollas vidare och ändras snarast möjligast.

Frk västerbotten har gjort om på facebook så nu har vi en officiell sida alltså den kommer inte vara sluten längre så alla kan se vad och när vi lägger ut ny info för ex kommande aktiviteter. Det diskuterades att ev Införskaffa en särskild mejl till klubben där bara klubbrelaterade saker hamnar ex post från HS och medlemmar, ska kollas vidare innan något bestäms.

§ 11. Övrigt - HS har skickat ut en rasremiss till samtliga sektioner som sak läsas igenom av styrelsemedlemmar som i sin tur kan tycka till och ev föreslå ändringar. HS vill ha svar senast 15/3 från alla sektioner.

Alla i styrelsen har inte hunnit läsa remissen, styrelsemedlemmarna får i uppgift att läsa och via mejl väg komma fram till ett svar som sedan skickas in till HS.

Kommunikation inom styrelsen - I tidigare styrelse har vi använt oss av google drive vilket har funkade bra samt varit enkelt för alla att ta del av protokoll och andra dokument. Nya styrelsemedlemmar ska bjudas in. Utöver google drive har mejl används väldigt mycket. Det är viktigt att styrelsemedlemmar försöker kolla sin mejl en gång i veckan och svara på inkomna mejl som har med klubben att göra. Vi har två styrelsemedlemmar lokaliserade i skellefteå och hur de kan delta i möten på smidigaste sätt måste kollas upp förslag via telefon, skype mm.

§ 12. flatmästerskapet - Måste börja planeras mer ju närmre vi kommer, så en arbetsgrupp kommer tas fram för att hjälpa ansvarig. Pia som är ansvarig ska ta kontakt med några av de övriga medlemmar och se om de är intresserade.

§13. Nästa möte - 1/3 kl 19.30, plats djurkliniken i Umeå.

Justerare
Victoria Ekenberg

Vid protokollet
Rebecka Vahlström